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§ 195 Dnr KFKS 2011/254-009 

Anmälningar 

Beslut 

Anmälningarna noteras till protokollet. 

Handlingar i ärendet 

Anmälningar KSAU 2011-09-06 

Ärende Åtgärd/ansvar 

Skrivelser  
 

Inbjudningar 
 

Inbjudan från Trafikverket om Öppet hus 

angående förstudie väg 222, trafikplats 

Kvarnholmen 2011-08-31 

 

Rapporter 
 

Rapport ej verkställda beslut SoL   

Cirkulär, SKL 
 

Cirkulär 11:30 Preliminär 

kostnadsutjämning för LSS år 2012 

 

Cirkulär 11:35 Budgetförutsättningar för 

2011-2015 

 

Övrigt 
 

Direktiv för projektet - Utveckling utan 

gränser – översyn av övriga stödprocesser 

Projektägare Lena Dahlstedt 

Information från Sveriges ungdomsråd   

 

Protokoll KSAU 2011-09-06 

 

- - - - - 
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§ 196 Dnr KFKS 2011/255-009 

Delegationsbeslut  
 

Beslut 

Delegationsbesluten noteras till protokollet. 

 

Handlingar i ärendet 

Delegationsbeslut, anmälningar KSAU 2010-09-06 

Ärende Ansvarig 

Exploateringsärenden, se separat 

förteckning 

Exploateringschefen Ulf Crichton 

Attestanter Sociala Stödresurser fr 2011-08-

15 

Produktionsdirektören Anette Böe 

 

Exploateringsärenden, förteckning 

 

- - - - - 

Datum Nr Typ av beslut Stadsbyggnadsproje

kt 

Fastighet/-er 

2011-04-29 30 Samråd av gatu-

kostnadsutredning  

Sydöstra Lännersta, 

Område W, 9319 

_ 

2011-08-05 20 Fastighetsbestämning  Älgö, 9528 Älgö 4:7 mfl 

2011-08-10 20 Fastighetsreglering  Kil 1:1 Norr om 

Värmdövägen, 9367 

Kil 1:13 

2011-08-11 23 Markförvärv  Svindersviksbron, 

9214 

Sicklaön 13:2 och 

14:1 

2011-08-11 20 Fastighetsbildnings-

ansökan  

Svindersviksbron, 

9214 

Sicklaön 13:2 och 

14:1 

2011-08-19 19 Avtal om ledningsrätt Kvarnholmen 

Etapp 1, 9153 

Sicklaön 13:5 

2011-08-19 20 Ansökan om 

inskrivning av 

ledningsrätt 

Kvarnholmen 

Etapp 1, 9153 

Sicklaön 13:5 

2011-08-22 19 Servitutsupplåtelse Älgö, 9528 Älgö 13:1 
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§ 197 Dnr KFKS 2007/738-251 

Utbyggnadspromemoria för Kummelnäsvägen, etapp 4 
 

Beslut 

Kommunstyrelsen fastställer utbyggnadspromemoria för Kummelnäsvägen etapp 4 och ger 

exploateringsenheten i uppdrag att fortsätta genomförandet, under förutsättning av 

tillstyrkan i Tekniska nämnden.  

 

Ärende 

Upphandling av byggentreprenad för den fjärde och sista etappen av utbyggnaden av 

Kummelnäsvägen i norra Boo pågår. Vägen ska få en sådan utformning och standard att 

den klarar bil-, buss-, gång- och cykeltrafik på ett trafiksäkert sätt samt ska möjliggöra VA-

försörjning av intilliggande fastigheter och områden. Kommunen är idag huvudman för 

Kummelnäsvägen och kommer att fortsätta vara det. Någon budgetjustering görs inte i 

samband med denna utbyggnadspromemoria. Utbyggnaden förväntas starta månadsskiftet 

oktober-november 2011.  

 

Handlingar i ärendet 

Kommunstyrelsens arbetsutskott den 6 september 2011 § 178 

Exploateringsenhetens tjänsteskrivelse den 25 augusti 2011, reviderad 6 september 2011 

Utbyggnadspromemoria med bilagor 

 

Ärendets tidigare behandling 

Beslut i kommunstyrelsens arbetsutskott den 6 september 2011 § 178 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslog kommunstyrelsen fatta följande beslut. 

Kommunstyrelsen fastställer utbyggnadspromemoria för Kummelnäsvägen etapp 4 och ger 

exploateringsenheten i uppdrag att fortsätta genomförandet, under förutsättning av 

tillstyrkan i Tekniska nämnden.  

 

Beslutsgång 

Kommunstyrelsen beslutade i enlighet med arbetsutskottets förslag. 

 

- - - 
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§ 198 Dnr KFKS 2011/365-305 

Förvärv av tomträtten till fastigheten Sicklaön 380:6, 

förskolan Vikdalens barn 

Beslut 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige fattar följande beslut. 

 

Kommunfullmäktige beslutar att kommunen ska ingå föreslaget köpekontrakt, som innebär 

att av kommunen upplåten tomträtt på fastigheten Nacka Sicklaön 380:6 förvärvas från 

Byggplanering Bergek & Söner AB för 1 600 000 kronor och sedan dödas. 

 

Ärende 

- Nacka kommun förvärvar tomträtten på fastigheten Sicklaön 380:6 för 1 600 000kr. 

- Kommunen fortsätter att hyra ut byggnaden till föräldrakooperativet Vikdalens 

Barn, så länge detta är möjligt med avseende på myndighetskrav och ekonomi 

- Då kommunen blir ägare av både tomträtten och fastigheten, ska tomträtten dödas.  

- Avsikten är att ett senare skede ändra detaljplanen för fastigheten, så att permanent 

bygglov kan erhållas. 

- Kommunen är väl medveten om behovet av en förskola i närområdet när 

rubricerad fastighet ej längre kan nyttjas för förskoleverksamhet.  

 

Handlingar i ärendet 

Kommunstyrelsens arbetsutskott den 6 september 2011 § 179 

Markenhetens tjänsteskrivelse den 24 augusti 2011 

Köpekontrakt 

Befintligt hyresavtal mellan säljaren och förskolan 

 

Ärendets tidigare behandling 

Beslut i kommunstyrelsens arbetsutskott den 6 september 2011 § 179 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslog kommunstyrelsen fatta följande beslut. 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige fattar följande beslut. 

Kommunfullmäktige beslutar att kommunen ska ingå föreslaget köpekontrakt, som innebär 

att av kommunen upplåten tomträtt på fastigheten Nacka Sicklaön 380:6 förvärvas från 

Byggplanering Bergek & Söner AB för 1 600 000 kronor och sedan dödas. 
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Yrkanden 

Stefan Saläng (FP) yrkade, med instämmande av Erik Langby (M), Jan-Eric Jansson (KD) 

och Hans Peters (C), bifall till arbetsutskottets förslag. 

 

Beslutsgång 

Kommunstyrelsen beslutade i enlighet med Stefan Salängs yrkande. 

 

Protokollsanteckning 

Stefan Saläng lät anteckna följande till protokollet. 

 

”Folkpartiet stödjer förvärvet av tomträtten som ett led i att långsiktigt säkra fortsatt 

förskoleverksamhet i området. Nästa steg är att se till att detaljplanen ändras och att 

myndighetskraven för förskolor uppfylls.” 

 

 

 

- - - - - 
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§ 199 Dnr KFKS 2011/178-875 

Projektet HAMN, investering för restaurang och 

vandrarhem samt pir  

Beslut 

Kommunstyrelsen återremitterar ärendet till stadsledningskontoret för att kunna se över 

kostnaderna för nödvändiga om- och tillbyggnader och samtidigt redovisa ett utförligare 

underlag för beslut. Ärendet kan då också hanteras i den ordinarie Mål & Budgetprocessen. 

Kommunstyrelsen noterar samtidigt att museet bör öppnas våren 2013 istället för som 

tidigare planerats sommaren 2012. 

Ärende 

Projektet HAMN är ett regionalt utvecklingsprojekt som syftar till att etablera en 

besöksanläggning i Fisksätra marincenter med museum, vandrarhem och restaurang. 

Projektet är finansierat av EU:s regionalfond och Nacka kommun. I januari 2010 inleddes 

projektering för museet. I enlighet med ansökan och beslut om EU-bidrag ska projektet 

etablera restaurang och vandrarhem kopplat till museet.  

 

Diskussioner pågår med möjliga operatörer för både restaurang och vandrarhem. Hyran är 

tänkt att vara baserad på verksamheternas omsättning i kombination med en garanterad 

minimihyra som rabatteras de första åren. Marknadsmässiga hyresnivåer för 

verksamheterna kan endast täcka del av kommunens kostnader för de ombyggda lokalerna. 

Piren byggs för att göra anläggningen tillgänglig för turbåtar, erbjuda plats för museets 

guidebåtar, gästplatser mm i enlighet med museets intentioner och tecknat konsortialavtal 

med ny huvudman för marinan.  

 

Ovanstående åtgärder beräknas generera ett årligt underskott på 3,5-4 mkr per år som bör 

täckas genom årliga anslag till berörd nämnds budget.  

 

Handlingar i ärendet 

Kommunstyrelsens arbetsutskott den 6 september 2011 § 180  

Stadsledningskontorets tjänsteskrivelse den 5 juli 2011 

 

Ärendets tidigare behandling 

Beslut i kommunstyrelsens arbetsutskott den 6 september 2011 § 180 

Kommunstyrelsens arbetsutskott överlämnade ärendet till kommunstyrelsen utan eget 

ställningstagande. 
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Yrkanden 

Erik Langby (M) yrkade för Alliansmajoriteten att kommunstyrelsen återremitterar ärendet 

till stadsledningskontoret för att kunna se över kostnaderna för nödvändiga om- och 

tillbyggnader och samtidigt redovisa ett utförligare underlag för beslut. Ärendet kan då 

också hanteras i den ordinarie Mål & Budgetprocessen. Kommunstyrelsen noterar 

samtidigt att museet bör öppnas våren 2013 istället för som tidigare planerats sommaren 

2012. 

 

I yrkandet instämde Hans-Åke Donnersvärd (S). 

 

Beslutsgång 

Kommunstyrelsen beslutade i enlighet med Erik Langbys yrkande. 

 

Protokollsanteckningar 

Hans-Åke Donnersvärd lät för Socialdemokraterna anteckna följande till protokollet. 

 

”Ärendet behöver bli tydligare och innehålla säkrare uppgifter, t.ex. kostnader för till- och 

ombyggnader och ange hur stor del av den marknadsmässiga hyresnivån ska täcka 

kommunens kostnader för de ombyggda lokalerna. Nuvarande tjänsteskrivelse är för 

otydlig för att kunna utgöra underlag inför beslut i ärendet.” 

 

- - - - - 
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§ 200 Dnr KFKS 2011/251-041 

Mål & Budget 2012-2014 för kommunstyrelsen  
 

Beslut 

Kommunstyrelsen noterar förslagen som går in i den pågående processen för Mål & 

Budget 2012. 

Ärende 

Stadsledningskontoret förslag utgår från budgetdirektiv och kommunstyrelsens beslut om 

ramar för 2012-2014. I detta ärende föreslås två nya finansiella nyckeltal som framtagits i 

samarbete med några av Nackas jämförelsekommuner. Det är skattefinansieringsgrad för 

investeringar och nettokostnaderna i förhållande till skatteintäkterna. 

 

Den sammanfattande bedömningen av Verksamhetsresultatet är att det är Bra och att 

trenden är positiv. För Insatta resurser är bedömningen att det Har brister. 

Skattefinansieringsgraden av investeringarna bör bli högre för att inte kommunens lån ska 

öka ytterligare. Målet för kommunens långsiktiga låneskuld år 2011 är att den inte ska 

överstiga 1 600 miljoner kronor. Målsättningen för 2012 beslutas i samband med Mål och 

budget 2012-2014 behandlas. 

 

Sammantaget innebär förslaget en minskad ram 2012 jämfört med 2011 på 2,5 miljoner 

kronor. 

 

Ärendets tidigare behandling 

Beslut i kommunstyrelsens arbetsutskott den 6 september 2011 § 181 

Kommunstyrelsens arbetsutskott noterade för egen del informationen till protokollet.  

Beslut i ärendet fattas av kommunstyrelsen.  

 

Yrkanden 

Erik Langby (M) yrkade för Alliansmajoriteten att kommunstyrelsen noterar förslagen som 

går in i den pågående processen för Mål & Budget 2012. 

 

Beslutsgång 

Kommunstyrelsen beslutade i enlighet med Erik Langbys yrkande. 
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Hans-Åke Donnersvärd meddelade att Socialdemokraterna inte deltar i beslutet med 

hänvisning till eget budgetförslag till Mål & Budget 2012-2014. 
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§ 201 Dnr KFKS 2011/363 

Yttrande över betänkandet ”Likvärdiga förutsättningar - 

Översyn av den kommunala utjämningen” (SOU 

2011:39) 
Yttrande till Finansdepartementet 

 

Beslut 

Kommunstyrelsen antar stadsledningskontorets förslag till yttrande över betänkandet 

”Likvärdiga förutsättningar - Översyn av den kommunala utjämningen” (SOU 2011:39). 

 

Ärende 

Kommittén föreslår förändringar i både inkomst- och kostnadsutjämningen. För Nacka 

kommun innebär förslaget en sammantagen negativ förändring på 813 kronor per invånare, 

exkl. införanderegler, det motsvarar drygt 80 mkr. De ekonomiska effekterna av 

förändringarna föreslås successivt slå igenom under en sexårsperiod. År 2013 skulle detta 

innebära 250 kronor per invånare, eller knappt 25 mkr. 

 

Den största negativa förändringen för Nackas del rör modellen för förskola, fritidshem och 

annan pedagogisk verksamhet. Kommittén visar att trenden är tydlig – kommungrupperna 

liknar alltmer varandra avseende inskrivningsgraden inom förskolan. I detta avseende är 

föreslagen modell som i huvudsak tar hänsyn till antalet 1-5-åringar logisk.  

 

Nacka kommun anser att det går att stimulera tillväxt och ökad sysselsättning inom ramen 

för inkomstutjämningssystemet. Regeringen borde därför utreda vidare hur 

inkomstutjämningen kan öka incitamenten för ekonomisk tillväxt och ökad sysselsättning 

enligt de ursprungliga direktiven. Särskild kompetens inom regionala tillväxtfrågor bör 

prioriteras i utredningen. 

 

Nacka kommun anser att strukturella skillnader i markkostnader bör beaktas i 

kostnadsutjämningen.  En utredning bör göras för att se över storleken och omfattningen 

på de kostnader som beror på differentierade markkostnader med målsättningen att hitta 

en modell som utjämnar för dessa strukturella skillnader. 

Handlingar i ärendet 

Kommunstyrelsens arbetsutskott den 6 september 2011 § 182 

Stadsledningskontorets tjänsteskrivelse den 9 augusti 2011 

Förslag till yttrande 
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Ärendets tidigare behandling 

Beslut i kommunstyrelsens arbetsutskott den 6 september 2011 § 182 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslog kommunstyrelsen fatta följande beslut. 

Kommunstyrelsen antar stadsledningskontorets förslag till yttrande över betänkandet 

”Likvärdiga förutsättningar - Översyn av den kommunala utjämningen” (SOU 2011:39). 

 

Beslutsgång 

Kommunstyrelsen beslutade i enlighet med arbetsutskottets förslag. 

 

Protokollsanteckning 

Stefan Saläng (FP) lät anteckna följande till protokollet. 

 

”Folkpartiet står för grundvärderingen att alla i Sverige, oavsett bostadsort, ska ges 

likvärdiga möjligheter till en bra skola, vård och omsorg. Och att det krävs ett 

skatteutjämningssystem att uppnå detta syfte.  

 

Det nuvarande skatteutjämningssystemet är problematiskt av flera skäl. Det främjar inte 

ökat sysselsättning. Det ger inga drivkrafter för effektivisering och kvalitetsförbättringar. 

Det hindrar kommuner med snabb befolkningsutveckling att bygga ut den offentliga 

servicen. Det är komplicerat och justeras ideligen.  

  

Kommitténs förslag gör alla till förlorare. Utan tillväxt får alla kommuner oavsett 

utgångsläge totalt sett mindre resurser att dela på. 

  

För det första måste skatteutjämningen göras om från grunden utifrån grundprincipen att 

den ekonomiska utjämningen mellan kommuner och regioner på sikt och i sin helhet ska 

finansieras över statsbudgeten. 

För det andra måste systemet byggas för att främja utvecklingen av nya jobb och ökad 

sysselsättning.  

  

En likvärdig vård, skola och omsorg i hela landet får inte sättas emot behovet att öka 

kommunernas drivkrafter för tillväxt. Det senare är i själva verket en förutsättning för det 

förra.” 

 

 

- - - - - 
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§ 202 Dnr KFKS 2011/336-219 

Ansökan om medlemskap i Sweden Green Building 

Council 
 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att Nacka kommun ska ansöka om att bli medlem i den ideella 

föreningen Sweden Green Building Council. 

 

Ärende 

Nacka kommun har under flera år arbetat aktivt för att ställa hållbarhetskrav på byggandet i 

kommunen. I stora delar av kommunen är det stora byggföretag eller andra privata aktörer 

som äger marken, vilket gör att kommunen har mycket att vinna på att få till en bra dialog 

och samarbete med dessa aktörer. Sweden Green Building Council (SGBC) är ett av de 

intressantaste branschnätverken för hållbart byggande idag och skulle kunna erbjuda Nacka 

kommun en viktig påverkansarena för att driva det hållbara byggandet framåt i kommunen. 

Nacka kommun föreslås därför ansöka om medlemskap i SGBC. Medlemskapet kostar 

50 000 kr per år. 

 

Handlingar i ärendet 

Miljöenhetens tjänsteskrivelse den 11 juli 2011 

Information om Sweden Green Building Council 

Miljö- och stadsbyggnadsnämnden den 7 juni 2011 § 193 

 

Ärendets tidigare behandling 

Beslut i kommunstyrelsens arbetsutskott den 6 september 2011 § 183 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslog kommunstyrelsen fatta följande beslut. 

Kommunstyrelsen beslutar att Nacka kommun ska ansöka om att bli medlem i den ideella 

föreningen Sweden Green Building Council.  

Beslut i Miljö- och stadsbyggnadsnämnden den 7 juni 2011 § 193 

Miljö- och stadsbyggnadsnämnden föreslog kommunstyrelsen besluta om att bli medlem i 

den ideella föreningen Sweden Green Building Council. 
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Yrkanden 

Jan-Eric Jansson (KD) yrkade, med instämmande av Stefan Saläng (FP), Hans Peters (C), 

Erik Langby (M), Hans-Åke Donnersvärd (S), Rolf Wasteson (V) och Sidney Holm (MP), 

bifall till arbetsutskottets förslag. 

 

Beslutsgång 

Kommunstyrelsen beslutade i enlighet med Jan-Eric Janssons yrkande. 

 

Protokollsanteckningar 

Carl Magnus Grenninger för Socialdemokraterna, Sidney Holm för Miljöpartiet och Rolf 

Wasteson för Vänsterpartiet lät gemensamt anteckna följande till protokollet. 

 

”Det är utmärkt att Nacka kommun nu söker medlemskap i Sweden Green Building 

Council. Förutsättningarna för ett mer hållbart byggande även i Nacka ökar och 

kunskapsutvecklingen inom kommunen och inom byggbranschen kan få bättre fart. 

Framförallt den sociala och ekologiska helhetshållbarhetssynen bör utvecklas i Nacka 

kommun. Som medlem förväntas vi ”bidra till att proaktivt utveckla allmänhetens och 

hyresgästernas intresse för hållbar planering, design, byggande och förvaltning” (För ett 

framtida, hållbart byggande - SGBC, bilaga 1). Vi tror också att kommunen i framtiden 

måste gå före och ställa tydligare krav på byggbranschen jämfört med idag. Det arbetet kan 

förbättras som medlem i SGBC. 

 

Vill vi samtidigt påpeka att om kommunen ägt den mark i Nacka, som egentligen borde 

vara allas vår gemensamma egendom, hade det inte varit lika angeläget att ansluta sig till 

SGBC. Genom att äga marken kan kommunen påverka ett hållbart byggande på ett mycket 

bättre och effektivare sätt, till gagn för alla medborgare.” 

 

 

 

 

- - - - - 
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§ 203 Dnr KFKS 2011/366-003 

Reviderad kommunikationspolicy för Nacka kommun 

Beslut 

Kommunstyrelsen bordlägger ärendet. 

 

Ärende 

Syftet med förslaget till reviderad kommunikationspolicy är att förtydliga ett gemensamt 

förhållningssätt för kommunens kommunikationsarbete. Policyn definierar krav, ansvar 

och målsättningar på området. Kommunikationsarbetet ska i hög utsträckning bidra till 

förverkligandet av kommunens vision, verksamhetsmål och beslut. 

 

Handlingar i ärendet 

Kommunstyrelsens arbetsutskott den 6 september 2011 § 184 

Kommunikationsenhetens tjänsteskrivelse den 9 augusti 2011 

Förslag till reviderad kommunikationspolicy 

Nuvarande kommunikationspolicy 

 

Ärendets tidigare behandling 

Beslut i kommunstyrelsens arbetsutskott den 6 september 2011 § 184 

Kommunstyrelsens arbetsutskott överlämnar ärendet till kommunstyrelsen utan eget 

ställningstagande. 

 

Yrkanden 

Erik Langby (M) yrkade för Alliansmajoriteten att ärendet bordläggs. 

 

Beslutsgång 

Kommunstyrelsen beslutade i enlighet med Erik Langbys yrkande. 

 

 

- - - - - 
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§ 204 Dnr KFKS 2011/367-109 

Imageundersökning av Nacka kommun 2011 

Beslut 

Kommunstyrelsen noterar informationen till protokollet. 

Ärende 

Nacka kommun bad under våren 2011 Rewir AB att genomföra en kvantitativ 

undersökning för att klargöra styrkan och kännedomen i varumärket Nacka. Resultaten av 

undersökningen avser att bistå kommunen med ökad målgruppsförståelse samt underlätta 

för strategiska val i utvecklingen av budskapsplattform för kommunens 

kommunikationsarbete. Undersökningen visar att den generella bilden av Nacka, både hos 

Nackaborna och boenden i Stockholms län, är väldigt positiv. Samtidigt identifieras vissa 

områden där bilden inte är enbart positiv och där det därmed finns utrymme till 

förbättring. 
 

Handlingar i ärendet 

Kommunstyrelsens arbetsutskott den 6 september 2011 § 191 

Kommunikationsenhetens tjänsteskrivelse den 9 augusti 20111 

Bilaga Sammanfattning av undersökningen Nackas image 2011 

 

Ärendets tidigare behandling 

Beslut i kommunstyrelsens arbetsutskott den 6 september 2011 § 191 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslog kommunstyrelsen fatta följande beslut. 

Kommunstyrelsen noterar informationen till protokollet. 

 

Beslutsgång 

Kommunstyrelsen beslutade i enlighet med arbetsutskottets förslag. 

 

Protokollsanteckningar 

Hans-Åke Donnersvärd lät för Socialdemokraterna anteckna följande till protokollet. 

 

”Mer än en tredjedel av Nackaborna litar inte på att kommunen kan ta hand om dem som 

behöver hjälp. Det visar den imageundersökning som redovisades i kommunstyrelsen. Hela 

36 procent har en negativ bild av kommunens förmåga att ta hand om utsatta individer. 

Vad grundar man sin misstro på? Är det egna eller andras erfarenheter av kommunens stöd 
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när man hamnat i utsatta situationer? Eller hur man upplever budskapet i den 

moderatstyrda politiken? Eller kanske både och?  

Vi vet inte vad som ligger bakom svaren i undersökningen. Men vi vet att de ställer krav på 

oss politiker! Vi socialdemokrater har lång tradition av arbete med att förbättra villkoren 

för utsatta människor, och vi kommer självklart att fortsätta detta viktiga arbete i Nacka.  

I NVP kunde vi nyligen läsa att kommunens ekonomidirektör anser att kommunen är på 

väg in i en ny kris med tuffa besparingar eller skattehöjning som följd. 

Om skatten höjs måste vi se till att de mest utsatta får det stöd de behöver. Om det blir 

besparingar, måste vi ändå satsa mer i nästa års budget för att bättre tillgodose utsatta 

människors behov. Inte för att få bättre siffror i nästa imageundersökning utan för att 

skapa bättre villkor för utsatta Nackabor.” 

 

 

 

 

 

 

- - - - - 
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§ 205 Dnr KFKS 2011/250-007 

Granskning av ärende om utsläpp av avloppsvatten 

Beslut 

Kommunstyrelsen noterar informationen till protokollet. 

 

Kommunstyrelsen remitterar utredningen till Miljö- och stadsbyggnadsnämnden och 

Tekniska nämnden samt uppdrar till stadsdirektören att utifrån nämndernas yttranden och 

den nu pågående internrevisionen, ta fram förslag till förbättringar av rutiner, riktlinjer och 

manualer.  

 

Ärendet återrapporteras till kommunstyrelsen före 1 februari 2012. 

 

Ärende 

Med anledning av det utsläpp av avloppsvatten som skedde i maj 2011 har Ernst & Young 

granskat hur kommunen agerat i sina dubbla roller som verksamhetsutövare och 

myndighet. Granskningen visar brister i rutiner och kommer tillsammans med den 

internrevision som pågår av samtliga de områden där kommunen har dubbla roller, att 

läggas till grund för förslag om hur rutiner bör utvecklas och förbättras. 

 

Handlingar i ärendet 

Kommunstyrelsens arbetsutskott den 6 september 2011 § 192 

Stadsledningskontorets tjänsteskrivelse den 29 augusti 2011 

Slutrapport Ernst & Young 

PM Juridiska enheten 

 

Ärendets tidigare behandling 

Beslut i kommunstyrelsens arbetsutskott den 6 september 2011 § 192 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslog kommunstyrelsen fatta följande beslut. 

Kommunstyrelsen noterar informationen till protokollet. 

 

Kommunstyrelsen remitterar utredningen till Miljö- och stadsbyggnadsnämnden och 

Tekniska nämnden samt uppdrar till stadsdirektören att utifrån nämndernas yttranden och 

den nu pågående internrevisionen, ta fram förslag till förbättringar av rutiner, riktlinjer och 

manualer. 
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Yrkanden 

Erik Langby (M) yrkade bifall till arbetsutskottets förslag med följande tillägg.  

 

Ärendet återrapporteras till kommunstyrelsen före första februari 2012. 

 

Beslutsgång 

Kommunstyrelsen beslutade i enlighet med Erik Langbys yrkande. 

 

 

- - - - - 
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§ 206 Dnr KFKS 2010/103-019 

Stadshusets ombyggnad 

Beslut 

Kommunstyrelsen noterar informationen till protokollet. 

 

Ärende 

Stadsdirektören Lena Dahlstedt gav en rapport från projektet om Stadshusets ombyggnad. 

Handlingar i ärendet 

Kommunstyrelsen den 22 augusti 2011 § 195 

 

Ärendets tidigare behandling 

Beslut i kommunstyrelsens arbetsutskott den 6 september 2011 § 190 

Kommunstyrelsens arbetsutskott noterade för egen del informationen till protokollet. 

Beslut i ärendet fattas av kommunstyrelsen. 

Beslut i kommunstyrelsen den 22 augusti 2011 § 195 

Kommunstyrelsen noterade informationen till protokollet. 

Kommunstyrelsens arbetsutskott och kommunstyrelsen kommer att informeras vid 

nästkommande möten, KSAU den 6 september och KS den 19 september. Därefter 

kommer stadsdirektören att informera kommunstyrelsen löpande till det att projektet 

avslutats. 

 

Beslutsgång 

Kommunstyrelsen noterade informationen till protokollet.  

 

Protokollsanteckningar 

Hans-Åke Donnersvärd lät för Socialdemokraterna anteckna följande till protokollet. 

 

”Pengarna fortsätter att rulla i stadshusets ombyggnad. De gångna årens syn på kontroll och 

uppföljning av ekonomiska beslut har fått allt för stora konsekvenser för kommunens 

ekonomi. De pengar som rullat i onödan skulle i stället ha kunnat användas till att öka 

Nackabornas välfärd, t.ex. boende för hemlösa.” 

- - - - - 
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§ 207 Dnr KFKS 2011/368-012 

Nationell ungdomsrådsträff, Ungdomstorget IRL i Nacka 

Beslut 
Kommunstyrelsen noterar informationen till protokollet. 

Ärende 

Nacka kommun arbetar aktivt för att skapa dialog, delaktighet och medskapande bland sina 

medborgare. Som ett led i denna strävan står Nacka kommun värd för den nationella 

träffen för ungdomsråd, Ungdomstorget IRL (In Real Life) den 4-6 november 2011. 

Värdskapet samplaneras mellan Kultur- och utbildningsenheten, Park och Fritid, Arbets- 

och företagsenheten, Trygg- och säker och Socialtjänsten.  

 

Handlingar i ärendet 

Kommunstyrelsens arbetsutskott den 6 september 2011 § 185 

Stadsledningskontorets tjänsteskrivelse den 25 augusti 2011 

 

Ärendets tidigare behandling 

Beslut i kommunstyrelsens arbetsutskott den 6 september 2011 § 185 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslog kommunstyrelsen fatta följande beslut. 
Kommunstyrelsen noterar informationen till protokollet. 

 

Beslutsgång 

Kommunstyrelsen beslutade i enlighet med arbetsutskottets förslag. 

 

- - - - - 
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§ 208 Dnr KFKS 2010/323-530 

Spårbunden trafik över Skurusundet 
Motion den 14 juni 2010 av Johan Wouters (-) 

 

Beslut 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige fattar följande beslut. 

 

Motionen anses färdigbehandlad med det konstaterande att Trafikverket har inlett en 

vägutredning där Nacka kommun har en aktiv roll i utredningsarbetet.  

 

Ärende 

I motionen föreslås att en ny Skurubro ska inrymma spårbunden trafik, att den nuvarande 

brons estetiska värden ska tillvaras i projekteringen av en ny bro, som i sig ska ha ett högt 

estetiskt egenvärde och att ett skönhetsråd eller liknande ska godkänna utformningen. 

 

Det pågår en vägutredning för ny bro och Nacka kommun har en aktiv roll i denna. 

Kommunen kommer att bevaka såväl utformning som andra anslutande frågeställningar. 

Det är inte kommunalrättsligt möjligt att villkora utformningen av den nya bron med ett 

godkännande från ett skönhetsråd eller motsvarande. 

 

Handlingar i ärendet 

Kommunstyrelsens arbetsutskott den 6 september 2011 § 186 

Stadsledningskontorets tjänsteskrivelse den 29 augusti 2011 

Kommunstyrelsens arbetsutskott den 21 juni 2011 § 142 

Miljö- och stadsbyggnadsnämnden den 13 oktober 2010 § 288 

Motion den 14 juni 2010 av Johan Wouters (-) 

 

Ärendets tidigare behandling 

Beslut i kommunstyrelsens arbetsutskott den 6 september 2011 § 186 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslog kommunstyrelsen fatta följande beslut. 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige fattar följande beslut. 

Motionen anses färdigbehandlad med det konstaterande att Trafikverket har inlett en 

vägutredning där Nacka kommun har en aktiv roll i utredningsarbetet.  

Beslut i kommunstyrelsens arbetsutskott den 21 juni 2011 § 142 

Kommunstyrelsens arbetsutskott bordlade ärendet. 
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Beslut i Miljö- och stadsbyggnadsnämnden den 13 oktober 2010 § 288 

Miljö- och stadsbyggnadsnämnden föreslog kommunfullmäktige fatta följande beslut. 

Motionärens förslag ingår redan i planeringen av ny Skurubro. Det kan dock finnas 

anledning att Nacka understryker betydelsen av den nya brons gestaltning för Trafikverket. 

Motionen anses därmed färdigbehandlad. 

 

Beslutsgång 

Kommunstyrelsen beslutade i enlighet med arbetsutskottets förslag. 

 

Protokollsanteckningar 

Carl Magnus Grenninger lät för Socialdemokraterna anteckna följande till protokollet. 

 

”Vi socialdemokrater stödjer de resonemang för att värna klimatet som förs i Miljöpartiets 

protokollsanteckning. Mer konkret anser vi dessutom att frågan om spårbunden trafik över 

Skurusundet - tunnelbana, Saltsjöbanan eller Tvärbanan - inte får glömmas bort. Redan nu 

måste en utredning kring den spårbundna trafiken tillsättas.” 

 

Rolf Wasteson (V) instämde i Socialdemokraternas protokollsanteckning. 

 

Sidney Holm (MP) lät anteckna följande till protokollet. 

 

”Vi i Miljöpartiet tycker det är viktigt att motionen inte ska anses färdigbehandlad. Det är 

av största vikt att spårbunden trafik över Skurusundet på ett bestämt sätt ingår i alla 

direktiv och avtal till en ny bro vilket inte sker för närvarande. 

Att vi går mot en global brist på oljeprodukter, med åtföljande prishöjningar på fossila 

drivmedel är de flesta som hänger med i samhällsdebatten väl medvetna om. Det är fastlagt 

i EU-direktiv (2003/30/EC) att EU-länderna ska minska oljeberoendet i transportsektorn. 

Som en anpassning till EU-direktivet har den Svenska regeringen beslutat (Prop. 

2008/09:93) att vi som ett prioriterat nationellt miljömål ska ha en transportsektor helt 

oberoende av fossila drivmedel år 2030, dvs. redan om 19 år. Att trots vetskap om detta 

inte ha med spårtrafik över Skurusundet i planeringen av den nya bron är inte bara 

kortsiktigt, utan även ovansvarigt. Kapacitetsstark elektrifierad kollektivtrafik är för Nacka 

ett måste i en nära framtid.  

Miljöpartiets förslag är att den nya Skurubron byggs för spårbunden trafik men, under tiden 

de gamla broarna renoveras används temporärt som bilbro (Skurubron består ju som 

bekant av två broar med olika ålder byggda i samma profil). När de gamla broarna är 

renoverade läggs biltrafiken tillbaka på dessa och, senast år 2030 måste vi ha en 

kapacitetsstark kollektivtrafiklösning över den nya bron.  

År 2030 kommer i och med Peak Oil, exportmarknaden för bensin & diesel i stort sett att 

ha upphört, då blir det ytterst få Nackabor som har råd med den framtida vardagslyxen att 
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ta bilen till jobbet. Elbilsförsäljningen har inte riktigt kommit igång ännu och de få elbilar 

som finns är dessutom förhållandevis dyra. Något större utbud av begagnade elbilar, kan 

man med dagens produktionstakt knappast räkna med fram till år 2030.” 

- - - - - 
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§ 209 Dnr KFKS 2007/81-311 

Remisshandling rörande vägutredningen för ny Skurubro 
Information 

 

Beslut 

Kommunstyrelsen ger arbetsutskottet i uppdrag att yttra sig i ärendet till Trafikverket på 

sammanträdet den 12 oktober 2011. 

 

Ärende 

Trafikverket har skickat en remisshandling för yttrande till kommunen rörande pågående 

utredning för ny Skurubro. Samtidigt pågår utställning av vägutredningen för allmänheten. 

Projektchefen Yussuf Hassen gav en kort presentation om vägutredningens innehåll. 

 

Yrkanden 

Erik Langby (M) yrkade att kommunstyrelsen ger arbetsutskott i uppdrag att yttra sig till 

Trafikverket på sammanträdet den 12 oktober 2011. 

 

Beslutsgång 

Kommunstyrelsen beslutade i enlighet med Erik Langbys yrkande. 
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§ 210 Dnr KFKS 2010/268-041 

Budgetinformation 

Beslut 

Kommunstyrelsen noterar informationen till protokollet. 

 

Ärende 

Ekonomidirektören gav en muntlig information inför Tertialbokslut 2 som kommer att 

redovisas på arbetsutskottets sammanträde den 27 september 2011. 

 

Beslutsgång 

Kommunstyrelsen noterade informationen till protokollet. 

 

 

- - - - - 

 

 
 


